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APPLICATION FOR LETTER OF GUARANTEE   إصدار خطاب ضمانطلب 

Applicant (Name and Address)  )مقدم الطلب )الاسم والعنوان Date of Application  تاريخ الطلب LG Number  الضمان رقم 

 
 O G         

Expiry Date  الانتهاء تاريخ 

 

On behalf of (Name and Address) الاسم والعنوان( نيابة عن( Beneficiary (Name and Address) )المستفيد )الاسم والعنوان 

  

Beneficiary Classification  تصنيف المستفيد Beneficiary Residence المستفيد  إقامة    

☐ 
 قطاع حكومي  ☐ قطاع خاص
Private Sector Public Sector 

   

   

☐ 
 داخل المملكة العربية السعودية ☐ خارج المملكة العربية السعودية
Outside Saudi Arabia Inside Saudi Arabia 

   
Representing % of contract value  يمثل نسبة % من قيمة العقد Currency & Amount in Figures  العملة والمبلغ بالأرقام 

      

Project Number\Name /المشروعاسم رقم Currency & Amount in Words  العملة والمبلغ بالحروف 

  

 

Letter of Guarantee Form :  الضمان : خطاب صيغة 
      

 Conventional ☐  تقليدي  Islamic ☐  إسلامي  

Guarantee Type : نوع الضمان  : 
      

☐ 
 ☐ ضمان دفعة مقدمة  ☐ ضمان دفع 

 ☐ ضمان نهائي 
 ضمان ابتدائي 

Payment Advance Payment Performance (final) Bid (preliminary) 

        

☐ 
 كفالة رسوم جمركية

☐ 
     أخرى )الرجاء التحديد(

Customs Bond Other (please specify)     
  
In respect of (purpose)  الغرض( : وذلك( 

      

 

Guarantee Format  صيغة الضمان 
  

☐ 
 بهذا الطلب والموقعة من قبلي / قبلناالصيغة المرفقة  ☐ الصيغة المعتمدة من البنك المركزي السعودي
SAMA Standard Attached format signed by me/us 

      
 

I/we hereby authorize you to debit our Account No without reference to me/us for cash margin, fees, and 

any other charges that you are obliged to pay relating to the underlying Letter of Guarantee. 

  الرسوم وإننا نفوضكم بأن تقيدوا على حسابنا لديكم أدناه دون الرجوع إلينا، قيمة التأمين 
 المحددة من قبل البنك وأية مصاريف أخرى تضطرون لدفعها من جراء هذا الضمان. 

 

                

    
 

 

LETTER OF GUARANTEE APPLICANT'S DECLARATION ن ماـــالضطاب ـــب خـالـــرار طــــإق   
 
1) I/we hereby undertake, absolutely, irrevocably and unconditionally to hold you 

harmless and Indemnify you at your first request against all and any 

consequences, claims, material or other damages which may arise from your 

issue of this Litter of Guarantee, for which I (we) agree to be held fully liable, 

irrespective of the nature and sources of such consequences, claims or damages. 

2) I/we also unconditionally and irrevocably fully authorize you to pay the 

beneficiary named in this Letter of Guarantee any amount claimed under this 

Letter of Guarantee notwithstanding any objection by me (us) to the amount 

claimed and without giving the reasons thereto or obtain my (our) prior 

approval. And we hereby agree to bear any charges / delay fines if imposed by 

the bank. 

 
اتعهد / نتعهد لكم بهذا تعهدا مطلقا غير قابل للنقض وغير مشررروط بلاخ ء مسررتوليتكم  (1

وتعويضررررركم عنرد أول طلرب يردنرا منكم عن كرافرة التبعرا ، مهمرا كران نوعهرا و/او 

مطالبا  و/او أية اضررار مادية او غير مادية قد تنشرأ بسربب إصرداركم لهذا الضرمان ال

تح  مسررتوليتي / مسررتوليتنا الكاملة بغض الننر عن نوعية وأسررباب مثل هذه التبعا   

 والمطالبا  والأضرار.

كما أفوضركم / نفوضركم بهذا تفويضرا عاما مطلقا وغير قابل للنقض بأن تدفعوا للمسرتفيد  (2

اليه في هذا الضمان أي مبلغ يطالبكم به بموجب هذا الضمان دون الالتفا  لأي   المشار

قد يكون لي/لنا على مطالبته بذلك المبلغ، ودون الحاجة الى ابداء الأسرباب او  اعتراض

موافقتي الحصرررررول على  او  لنررا   / تحمررل   موافقتنررا.  /  الرجوع لي  نوافق على  كمررا 

 .فرضها بواسطة البنكغراما  التأخير في حال الرسوم/
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3) That in the event of your receipt of a request from the beneficiary(ies) for 
extension of the validity of the said guarantee or for paying its value, you may

at your sole discretion and without any commitment on your part, extend the

validity of the guarantee or pay its value as requested by the beneficiary(ies) 
without reference to me/us or without the necessity of obtaining my/our prior 

approval.

4) I/we irrevocably authorize you t0 deduct any/all cash coverage and other fees
from my/our account(s) with you. I/we further irrevocably authorize you to

deduct any amounts claimed or paid by you to the beneficiary under this Letter 

of Guarantee and debit them to my/our account(s) with you at your absolute
discretion. I/we further irrevocably authorize you to use, at your absolute

discretion, any/all funds withheld as cash coverage against this Letter of 

Guarantee for full/partial payment and/or coverage of any other credit facilities/
obligations in my/our name until full payment of all my/our obligation(s) under 

this Letter of Guarantee and/or full and final payment of any/all outstanding

and unpaid credit facilities and other obligations.

5) I/we agree that upon the Bank's first demand. I/we shall immediately deposit

with the Bank, as security for any and all of my/our liabilities hereunder, funds

sufficient to cover the value of the Letter of Guarantee plus all fees, charges or 
other amounts payable by me/us in connection with the Letter of Guarantee

and/or the enforcement of the Bank's rights.

6) I/we hereby irrevocably agree to the Bank deduction of all commissions and
other charges against this Letter of Guarantee in advance at the time of issue of 

this Letter of Guarantee and/or at any time throughout the validity of this Letter 

of Guarantee and/or at the time of any amendment thereof. I (we) also
irrevocably agree that such commissions and charges paid/payable to you are

non-refundable notwithstanding any circumstances which may arise in the

future.

7) I/we absolutely and irrevocably declare and undertake that my obligation(s) to

the Bank shall remain in force and binding to me/us the undersigned
notwithstanding the expiration date of this Letter of Guarantee and until you

receive a written notice from the beneficiary releasing you fully and finally to

the Bank's satisfaction with the original of this Letter of Guarantee and any

extensions thereof returned to the Bank for cancellation.

8) It is agreed that the mere issuance by the bank of a Letter of Guarantee on the

occasion of a specific contract shall not obligate the bank to issue further letters

of guarantee or financing the same contract.

9) I/we hereby acknowledge that in the event contract name or number is

mentioned herein, your bank is no way concerned with or bound by the terms

of such contract.

10) Any dispute over the interpretation or execution of the terms and/or conditions

of this letter of guarantee to be issued, shall be referred to the Committee for 

Settlement of Banking Disputes in the Kingdom of Saudi Arabia.

11) The legal jurisdiction of courts as aforementioned in clause 10 herein may not,

and shall not be interpreted as to limit the Bank's right to take any legal action
against the applicant in any other legal jurisdiction inside and outside the

Kingdom as may be deemed appropriate by the Bank. Moreover, such legal

action by the Bank against the applicant in any one or more legal jurisdiction(s) 
does not restrict the Bank from filing legal action in any other legal jurisdiction,

simultaneously or otherwise. I / we agree to indemnify the Bank for all expenses

(including legal fees) it may incur in securing its entitlement under this Letter 

of Guarantee.

12) In the event of a dispute on the interpretation of the aforementioned terms and

conditions, the Arabic version only shall prevail.

13) We hereby consent and authorize the Bank to disclose, exchange and obtain

any information about us or our accounts, as deemed necessary or appropriate,

from the Saudi Credit Bureau (SIMAH), commercial banks and/or any other 

entity licensed by the Saudi Central Bank (SAMA), under the information

exchange agreement.

أنه في حالة تسرلمكم طلبا من المسرتفيد / المسرتفيدين بتمديد صر حية الضرمان المذكور او  (3

تمرديرد    –وفقرا لاختيراركم المطلق ودون أي إلتزام من جرانبكم    –بردفع قيمتره يحق لكم  

دون الرجوع لي/لنا صر حية الضرمان او دفع قيمته حسرب طلب المسرتفيد / المسرتفيدين 

او الحاجة للحصول على موافقتي / موافقتنا المسبقة.

أفوضرركم / نفوضرركم بهذا تفويضررا غير قابل للنقض بخصررم أي/جميع الغطاءا  النقدية  (4

والرسروم الأخرى من حسراباتي/حسراباتنا لديكم. كما أفوضركم/نفوضركم تفويضرا غير قابل  

من قبلكم الى المسرررررتفيرد بموجرب هرذا  للنقض بخصرررررم أي مبرالغ مطرالرب بهرا او مردفوعرة 

على تقديركم   الضررررمان وذلك بخصررررمها من حسرررراباتي / حسرررراباتنا لديكم، وذلك بناءا  

المطلق. كما افوضررركم / نفوضررركم تفويضرررا غير قابل للنقض، ووفقا لتقديركم المطلق،  

باسرررتخدام أي/جميع الأموال المحتجزة كغطاء نقدي مقابل هذا الضرررمان وذلك للتسرررديد 

سرررمنا اسرررمي/ باامل / الجزتي و/او تغطية أي تسرررهي   إتتمانية أخرى/إلتزاما  بالك

وذلك لحين سرررداد كافة إلتزاماتي / إلتزاماتنا بموجب هذا الضرررمان و/او السرررداد التام 

تتمانية والإلتزاما  الأخرى القاتمة وغير المسددة.جميع التسهي   الا/يوالنهاتي لأ

طرالبرة للبنرك او أودع/نودع فورا، كضرررررمران لأي وكرل أوافق/نوافق أنره وعنرد أول م (5

إلتزامراتي / إلتزامراتنرا تحر  هرذه الوثيقرة، مبرالغ كرافيرة لتغطيرة قيمرة خطراب الضرررررمران 

بالإضررافة الى كل الرسرروم، المصرراريف، النفقا ، وأي مبالغ أخرى فيما يتعلق بخطاب 

الضمان و/او تنفيذ حقوق البنك.

بلرة للنقض برأن يقوم البنرك بخصرررررم كرافرة العمولا  أوافق/نوافق بهرذا موافقرة غير قرا (6

والرسروم الأخرى مقابل هذا الضرمان مقدما عند إصردار خطاب الضرمان و/او اثناء أي 

وق  خ ل صررر حية هذا الضرررمان و/او عند إجراء أي تعديل عليه، كما أوافق/نوافق  

وعرة / التي موافقرة غير قرابلرة للنقض على أن تكون مثرل هرذه العمولا  والرسررررروم المردف

سيتم دفعها غير قابلة للإسترداد بغض الننر عن أي نروف مستقبلية.

إلتزامراتي/   (7 للنقض برأن  واقر/ نقر وأتعهرد/نتعهرد بهرذا للبنرك تعهردا مطلقرا غير قرابرل 

إلتزاماتنا تجاه البنك سررررتنل مسررررتمرة وملزمة علي/علينا الموقع/الموقعين أدناه بغض 

ان وذلك لحين إسررت مكم إشررعارا خطيا من المسررتفيد الننر عن تاريخ انتهاء هذا الضررم

بلاخ ء طرفكم بصورة كاملة وبشكل نهاتي مرض للبنك وإعادة أصل هذا الضمان وأية 

تمديدا  له الى البنك لإلغاته / إلغاتها.

من المتفق عليه أن قيام البنك بلاصرردار أي ضررمان بخصرروص عقد معين لا يلزم البنك  (8

تقديم تمويل لنفس العقد.بلاصدار ضمانا  أخرى او 

من المتفق عليه أنه في حالة الإشرررارة الى عقد او رقم معين موضررروعا للضرررمان، فلان  (9

البنك غير ملزم بشروط ومحتويا  العقد المذكور.

يحال أي نزاع ينشرأ بخصروص تفسرير او تنفيذ نصروص و/او شرروط هذا الضرمان الى   (10

ربية السعودية.لجنة تسوية المنازعا  المصرفية في المملكة الع

أع ه سرروف لن  10إن الخضرروع للولاية القضرراتية للجنة المنصرروص عليها في المادة  (11

ويجب أن لا يفسررر بأنه يحد من حق البنك في اتخاذ أي إجراءا  قضرراتية ضررد طالب  

الضرمان لدى أي جهة قضراتية أخرى داخل وخارا المملكة يعتبرها البنك مناسربة، كما 

إجراء قضرراتي من قبل البنك ضررد طالب الضررمان لدى أي جهة قضرراتية أن اتخاذ أي  

واحردة او اكثر لا يحول دون إمكرانيرة البنرك من اتخراذ إجراءا  قضررررراتيرة لردى أي جهرة 

قضرراتية أخرى سررواء في نفس الوق  او خ فه. وأوافق/نوافق بهذا أن اعوض/نعوض 

تي يتكبردهرا في تنفيرذ حقوقره البنرك عن جميع النفقرا  )بمرا في ذلرك أتعراب المحرامين( ال

بموجب هذا الضمان.

في حالة نشروء نزاع او خ ف حول تفسرير البنود والشرروط المذكورة اع ه، فلان النص  (12

العربي وحده هو الذي يسود.

نقر، نوافق، ونفوض البنك بالإفصرا،، التبادل والحصرول على كافة المعلوما  الخاصرة  (13

ة من الشرررركة السرررعودية للمعلوما  الاتتمانية  بنا او بحسررراباتنا والتي يراها ضرررروري

)سرررررمرة(، البنوك التجراريرة و/او أي جهرة أخرى مرخصرررررة من قبرل البنرك المركزي  

بموجب اتفاقية مشاركة المعلوما . –السعودي 

Signature :  : التوقيع

Name  : :  الاسم

Date   : : التاريخ
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